
Vragen en toezeggingen Raad 8 juli 2019 

 

Wethouder Wijnants zegt toe dat hij in de eerste helft van 2020 met een taaldocument 

komt. En dat hij binnenkort een procesmemo aan de raad stuurt over wat het college 

wanneer gaat doen om het taaldocument te maken. 

Reactie college/tijdpad: 

 

Wethouder Wijnants zegt toe dat het college nog voor het zomerreces in een 

procesmemo de stand van zaken mbt de Social Firm aan de raad zal sturen. 

Reactie college/tijdpad: 

9 juli jl. heeft het college de memo Ontwikkeling Social Firm en WerkCorporatie 

vastgesteld en kort daarna, inclusief o.a. implementatieplan Social Firm 

verzonden naar de raad. 

In het najaar van 2019 komt het college nog richting de raad met voorstellen 

over de kaders en doelstellingen van de GR IJsselmeergroep 2009/ Social Firm 

en een voorstel tot wijziging van de GR IJsselmeergroep 2009. 

 

Wethouder Wijnants zegt toe dat het college motie 2019-07-14d Indicatoren en 

Kengetallen wel wil overnemen, maar daarvoor wat meer tijd nodig heeft; uiterlijk bij de 

voorbereidingen van de begroting 2021 e.v. zal hiervoor, samen met commissie BFE, 

aandacht zijn. 

Reactie college/tijdpad: 

 

Burgemeester Bouman zegt toe dat het college wél passief zal stimuleren om gebruik te 

maken van camerabewaking, maar het college neemt niet actief het initiatief om dit te 

realiseren. 

Reactie college/tijdpad: 

 

Wethouder Uitdewilligen zegt toe dat het college Motie 2019-07-16i overneemt en komt 

in september met een eerste schets voor de woonvisie, waar alle deelnemers aan de 

voorbereidingen dan op kunnen reageren. Daarna komt de woonvisie naar de raad. 

Reactie college/tijdpad: 

 

Wethouder Uitdewilligen zegt dit najaar een evaluatie van de ontwikkelagenda ‘Krachtig 

tegen armoede’ toe, met een voorstel voor vervolgstappen. 

Reactie college/tijdpad: 

 

Wethouder Haagsma zegt toe dat hij de raad een lijstje stuurt met de extra taken van de 

bibliotheek. 

Reactie college/tijdpad: 

 

Wethouder Simonse zegt toe dat hij de raad een memo stuurt over de planning en 

uitvoering van de aanpak van de randen en de bermen van de buitenwegen. 

Reactie college/tijdpad: 

 

Wethouder Wijnants neemt bij het zoeken naar goede indicatoren mee: de vraag hoe het 

effect van de inzet van gemeentelijke middelen meetbaar is, uitgedrukt in bijvoorbeeld 

het aantal mensen dat in dat jaar een baan vond. 
Reactie college/tijdpad: 

 

Wethouder Wijnants zegt toe dat de uitkomsten van het onderzoek naar de 

toegankelijkheid van het gemeentehuis voor mensen met een beperking, zullen worden 

gedeeld met de raad. 

Reactie college/tijdpad: 

 

 


